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Rada Gminy Masłów 

 

Protokół nr LVI  

Sesja w dniu 30 marca 2023  

 
Obrady rozpoczęto 30 marca 2023 o godz. 08:30, a zakończono o godz. 10:08 tego samego 

dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 15 członków. 

Obecni: 

1. Stanisław Doleziński 

2. Marek Łukasz Dudzik 

3. Mateusz Jan Fąfara 

4. Ryszard Jan Filipowicz 

5. Wojciech Haba 

6. Bernarda Komorowska 

7. Małgorzata Kozubek 

8. Tomasz Ksel 

9. Andrzej Kułak 

10. Artur Maciej Lis 

11. Janusz Obara 

12. Andrzej Pedrycz 

13. Zenon Adam Pedrycz 

14. Ryszard Piotr Szymczuch 

15. Piotr Władysław Zegadło 

 

 

1. Otwarcie posiedzenia 

Przewodniczący Rady Piotr Władysław Zegadło otworzył LVI sesję Rady Gminy Masłów. 

Stosownie do art. 20 ustęp 1 ustawy o samorządzie gminnym, Przewodniczący Rady Gminy 

Masłów Piotr Zegadło przywitał radnych, sołtysów, Wójta Gminy, Zastępcę Wójta Gminy, 

Skarbnika Gminy, Sekretarza Gminy, pracowników urzędu, uczestniczących gości oraz 

wszystkich oglądających transmisję.  

 

2. Stwierdzenie quorum 

Przewodniczący Rady poinformował, że w dzisiejszych obradach uczestniczy 15 radnych, co 

jest podstawą do podejmowania prawomocnych uchwał. Lista obecności (wygenerowana na 

podstawie systemu informatycznego esesja) stanowi załącznik niniejszego protokołu. 

 

3. Przyjęcie porządku obrad 

Piotr Władysław Zegadło – Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że do Biura Rady nie 

wpłynął wniosek o zmianę porządku obrad i przystąpił do głosowania w tym punkcie. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
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Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Stanisław Doleziński, Marek Łukasz Dudzik, Mateusz Jan Fąfara, Ryszard Jan Filipowicz, 

Wojciech Haba, Bernarda Komorowska, Małgorzata Kozubek, Tomasz Ksel, Andrzej Kułak, 

Artur Maciej Lis, Janusz Obara, Andrzej Pedrycz, Zenon Adam Pedrycz, Ryszard Piotr 

Szymczuch, Piotr Władysław Zegadło 

 

4. Przyjęcie protokołów Nr LIV i LV z poprzednich sesji 

Przewodniczący Rady Gminy Masłów Piotr Władysław Zegadło poinformował, że w związku 

ostatnią nadzwyczajną sesją Rady Gminy, w tym punkcie przedstawione zostały dwa 

protokoły: z sesji nr LIV z lutego oraz z nadzwyczajnej sesji w dniu 14 marca. Przewodniczący 

wyjaśnił, sposób głosowania nad treścią protokołów. Do Biura Rady Gminy nie wpłynęły 

wnioski o zmianę treści któregokolwiek z protokołów, wobec powyższego Przewodniczący 

Rady przystąpił do głosowania w tym punkcie. 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu Nr LIV z poprzedniej sesji.  

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Stanisław Doleziński, Marek Łukasz Dudzik, Mateusz Jan Fąfara, Ryszard Jan Filipowicz, 

Wojciech Haba, Bernarda Komorowska, Małgorzata Kozubek, Tomasz Ksel, Andrzej Kułak, 

Artur Maciej Lis, Janusz Obara, Andrzej Pedrycz, Zenon Adam Pedrycz, Ryszard Piotr 

Szymczuch, Piotr Władysław Zegadło 

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu Nr LV z nadzwyczajnej sesji.  

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Stanisław Doleziński, Marek Łukasz Dudzik, Mateusz Jan Fąfara, Ryszard Jan Filipowicz, 

Wojciech Haba, Bernarda Komorowska, Małgorzata Kozubek, Tomasz Ksel, Andrzej Kułak, 

Artur Maciej Lis, Janusz Obara, Andrzej Pedrycz, Zenon Adam Pedrycz, Ryszard Piotr 

Szymczuch, Piotr Władysław Zegadło 

 

5. Sprawozdanie Wójta z pracy Wójta i urzędu gminy w okresie między sesjami 

Materiał radni otrzymali w statutowym terminie i stanowi załącznik protokołu. Wójt Gminy 

Masłów Tomasz Lato przedstawił najważniejsze informacje zawarte w sprawozdaniu. 

Przewodniczący Rady Gminy Masłów Piotr Władysław Zegadło otworzył dyskusję.  

Radny Ryszard Piotr Szymczuch poprosił o rozwinięcie informacji dotyczącej Centrum 

Medycznego „Zdrowie”, zamieszczonej w sprawozdaniu.  
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Wójt Gminy Masłów Tomasz Lato przedstawił szczegółowo informację, dotyczącą 

preferencyjnych warunków skorzystania z rezonansu magnetycznego przez mieszkańców 

gminy Masłów.  

Radny Tomasz Ksel poinformował, że w dniu wczorajszym dostał informację od mieszkańców 

gminy, którzy chcąc skorzystać z możliwości wykonania badania w terminie 7 dni. Chcąc 

umówić się na badanie, mieszkańcy otrzymują informację, że mimo zapowiedzi, nie będzie 

takiej możliwości umawiania badań od pierwszego kwietnia, być może uda się to realizować 

od połowy kwietnia. Drugą kwestią poruszoną przez radnego była informacja dotycząca 

podpisania umowy na transport: Scholasteria – Święty Krzyż – Scholasteria.  

Wójt Gminy odpowiedział, że umowa ta dotyczy realizacji zadań w ramach profilaktyki, 

dokładnie wyjazdu grupy AA na uroczystości, które odbywały się na Świętym Krzyżu. Jest to 

zadanie realizowane corocznie, w tym roku w wyjeździe brało udział ponad czterdzieści osób. 

Mieszkaniec gminy zabrał głos odnośnie dwóch spraw:  

− 17 marca odbyło się szkolenie obsad stałego dyżuru Wójta Gminy Masłów. 

Mieszkaniec zwrócił się z pytaniem, jaki był zakres tego szkolenia, czy było to 

pierwsze szkolenie oraz kto brał w nim udział.   

− w odniesieniu do tego, co powiedział radny Ksel, mieszkaniec poinformował, że to on 

był tą osobą, która chciała skorzystać z badania rezonansem i otrzymał informację  

w rejestracji, że nie wiadomo od kiedy ruszą ustalenia zawarte w ramach przekazanego 

przez samorząd gminy Masłów dofinansowania do zakupu sprzętu. Mieszkaniec 

zapytał dlaczego te warunki nie zostały dopełnione. 

Wójt Gminy Masłów Tomasz Lato wyjaśnił szczegółowo, że szkolenie w ramach stałego 

dyżuru dotyczy sytuacji wynikających z zarządzania kryzysowego, czyli sytuacji, w których 

doszłoby do uniemożliwienia przekazania informacji np. drogą telefoniczną. Szkolenia 

odbywają się cyklicznie. W odniesieniu do Centrum Medycznego „Zdrowie”, Wójt Gminy 

wyjaśnił, że miał sygnały dotyczące problemów z uzyskaniem kontraktu Centrum Medycznego 

z Narodowym Funduszem Zdrowia. Ponieważ ustalenia dotyczące terminów badań dla 

mieszkańców gminy Masłów nie zostały potwierdzone, wójt wyjaśnił, że nie upublicznia tej 

informacji, żeby nie wprowadzać w błąd mieszkańców. Z chwilą kiedy procedury zostaną 

uruchomione – informacja ta zostanie podana mieszkańcom.  

W związku z brakiem kolejnych głosów w tym punkcie, sprawozdanie uznaje się za przyjęte.  

 

6. Informacja Wojskowego Centrum Rekrutacji w Kielcach 

Wójt Gminy Masłów Tomasz Lato przywitał obecnych na sesji: majora Krzysztofa Nowickiego 

oraz porucznik Ewę Kołeczko.  

Major Krzysztof Nowicki przedstawił szczegółowo informację dotyczącą możliwości 

wstąpienia w szeregi armii, okresu edukacji, zasad wynagradzania i warunków, jakie należy 

spełnić, by zostać żołnierzem. Pan major poprosił o przekazanie tej informacji mieszkańcom.  

Sołtys sołectwa Dąbrowa Aniela Cedro zapytała, czy są egzaminy by dostać się na studia. 

Major Krzysztof Nowicki wyjaśnił zasady rekrutacji. 

Sołtys Aniela Cedro zapytała, czy ktoś kto skończył szkołę np. 2 lata temu może zgłosić się na 

te studia. 

Pan Major odpowiedział, że nie ma znaczenia czy ktoś skończył szkołę rok, czy dwa lata temu, 

czy skończy w tym roku, bo niedługo zaczną się matury.  
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Radny Zenon Adam Pedrycz zapytał czy są takie informacje, ilu mieszkańców gminy Masłów 

wstąpiło w szeregi.  

Major Krzysztof Nowicki odpowiedział, że nie ma takich statystyk, jednak w ostatnich dniach 

miał telefon z gminy Raków z tym samym pytaniem. Tam w ostatnim roku w szeregi armii 

wstąpiło 6 osób.  

Wobec braku kolejnych głosów w dyskusji, Przewodniczący Rady Gminy Masłów Piotr 

Władysław Zegadło podziękował za przekazanie tych cennych informacji. 

  

7. Informacja o stanie mienia komunalnego – grunty 

Kierownik referatu Rolnictwa, Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska Anna Kucmin 

przedstawiła informację stanowiącą załącznik protokołu.  

Przewodniczący Rady Gminy Masłów Piotr Władysław Zegadło poinformował, że na 

komisjach szczegółowo temat został przedstawiony i poprosił o opinię komisji. 

Komisja Budżetu i Finansów pozytywnie zaopiniowała powyższą informację. 

Komisja Ochrony Środowiska, Gospodarki Nieruchomościami i Rolnictwa pozytywnie oceniła 

informację.  

 

8. Projekt uchwały: 

a) w sprawie porozumienia międzygminnego Gminy Masłów a Miastem i Gminą 

Suchedniów w zakresie działalności rodzinnego domu pomocy 

Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej Aneta Kułak przedstawiła projekt uchwały.  

Brak głosów w dyskusji. 

Komisja Budżetu i Finansów pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Komisja Oświaty, Kultury, Pomocy Społecznej i Promocji Gminy oceniła pozytywnie 

omawiany projekt uchwały.  

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Stanisław Doleziński, Marek Łukasz Dudzik, Mateusz Jan Fąfara, Ryszard Jan Filipowicz, 

Wojciech Haba, Bernarda Komorowska, Małgorzata Kozubek, Tomasz Ksel, Andrzej Kułak, 

Artur Maciej Lis, Janusz Obara, Andrzej Pedrycz, Zenon Adam Pedrycz, Ryszard Piotr 

Szymczuch, Piotr Władysław Zegadło 

Uchwała nr LVI/574/2023 w sprawie porozumienia międzygminnego Gminy Masłów  

a Miastem i Gminą Suchedniów w zakresie działalności rodzinnego domu pomocy została 

podjęta. 

 

b) w sprawie przekazania do nieodpłatnego używania sieci wodociągowej zlokalizowanej 

przy ul. Ks. J. Marszałka w miejscowości Masłów Drugi 

Projekt uchwały przedstawiła Karolina Januchta – Inspektor ds. planowania przestrzennego 

i oświetlenia gminy.  

Nie zgłoszono uwag w dyskusji. 

Komisja Budżetu i Finansów pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Komisja do spraw Inwestycji zaopiniowała pozytywnie omawiany projekt. 
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Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Stanisław Doleziński, Marek Łukasz Dudzik, Mateusz Jan Fąfara, Ryszard Jan Filipowicz, 

Wojciech Haba, Bernarda Komorowska, Małgorzata Kozubek, Tomasz Ksel, Andrzej Kułak, 

Artur Maciej Lis, Janusz Obara, Andrzej Pedrycz, Zenon Adam Pedrycz, Ryszard Piotr 

Szymczuch, Piotr Władysław Zegadło 

Uchwała nr LVI/575/2023 w sprawie przekazania do nieodpłatnego używania sieci 

wodociągowej zlokalizowanej przy ul. Ks. J. Marszałka w miejscowości Masłów Drugi została 

przyjęta. 

 

c) w sprawie przekazania do nieodpłatnego używania sieci kanalizacji sanitarnej w ul. 

Kasztanowej w miejscowości Domaszowice, gm. Masłów 

Karolina Januchta– Inspektor ds. planowania przestrzennego i oświetlenia gminy omówiła 

projekt uchwały. 

W związku z brakiem głosów w tym punkcie, Przewodniczący Rady poprosił o przedstawienie 

opinii komisji stałych. 

Komisja Budżetu i Finansów pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Komisja do spraw Inwestycji zaopiniowała pozytywnie omawiany projekt. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Stanisław Doleziński, Marek Łukasz Dudzik, Mateusz Jan Fąfara, Ryszard Jan Filipowicz, 

Wojciech Haba, Bernarda Komorowska, Małgorzata Kozubek, Tomasz Ksel, Andrzej Kułak, 

Artur Maciej Lis, Janusz Obara, Andrzej Pedrycz, Zenon Adam Pedrycz, Ryszard Piotr 

Szymczuch, Piotr Władysław Zegadło 

Uchwała nr LVI/576/2023 w sprawie przekazania do nieodpłatnego używania sieci kanalizacji 

sanitarnej w ul. Kasztanowej w miejscowości Domaszowice, gm. Masłów została podjęta. 

 

d) w sprawie „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie Gminy Masłów na 2023 rok” 

Inspektor ds. planowania przestrzennego i oświetlenia gminy Karolina Januchta przedstawiła 

szczegółowo projekt uchwały.  

Wójt Gminy Masłów Tomasz Lato zwrócił się z prośbą o przekazywanie mieszkańcom 

informacji nt. możliwości sterylizacji i kastracji zwierząt przygarniętych, bezdomnych oraz 

zwierząt domowych.  

Radny Wojciech Haba zapytał o koszt sterylizacji i kastracji zwierząt oraz czy w roku ubiegłym 

pula środków przeznaczonych na to zadnie była wystarczająca.  

Pani Karolina Januchta podała kwoty dotyczące sterylizacji i kastracji zwierząt bezdomnych: 

w przypadku psów kastracja to koszt 230 zł, sterylizacja – 350 zł, w przypadku kotów kastracja 

– 150 zł, sterylizacja – 230 zł. Dla zwierząt, które mają właściciela gmina pokrywa połowę tych 

kosztów. W roku ubiegłym aneksowana była kwota na doraźną pomoc poszkodowanym 
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zwierzętom oraz na zadanie dotyczące wyłapywania zwierząt bezdomnych, z powodu 

wyczerpania środków finansowych na ten cel.   

Brak kolejnych zgłoszeń w tym punkcie. 

Komisja Ochrony Środowiska, Gospodarki Nieruchomościami i Rolnictwa pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 

Komisja do spraw Inwestycji zaopiniowała pozytywnie omawiany projekt. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Stanisław Doleziński, Marek Łukasz Dudzik, Mateusz Jan Fąfara, Ryszard Jan Filipowicz, 

Wojciech Haba, Bernarda Komorowska, Małgorzata Kozubek, Tomasz Ksel, Andrzej Kułak, 

Artur Maciej Lis, Janusz Obara, Andrzej Pedrycz, Zenon Adam Pedrycz, Ryszard Piotr 

Szymczuch, Piotr Władysław Zegadło 

Uchwała nr LVI/577/2023 w sprawie „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Masłów na 2023 rok” została przyjęta. 

 

e) w sprawie współdziałania z innymi jednostkami samorządu terytorialnego w celu 

grupowego zakupu energii elektrycznej na lata 2024 i 2025 

Karolina Januchta – Inspektor ds. planowania przestrzennego i oświetlenia gminy omówiła 

projekt uchwały. 

Brak głosów w dyskusji. 

Komisja Budżetu i Finansów pozytywnie oceniła projekt uchwały. 

Komisja do spraw Inwestycji zaopiniowała pozytywnie omawiany projekt. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Stanisław Doleziński, Marek Łukasz Dudzik, Mateusz Jan Fąfara, Ryszard Jan Filipowicz, 

Wojciech Haba, Bernarda Komorowska, Małgorzata Kozubek, Tomasz Ksel, Andrzej Kułak, 

Artur Maciej Lis, Janusz Obara, Andrzej Pedrycz, Zenon Adam Pedrycz, Ryszard Piotr 

Szymczuch, Piotr Władysław Zegadło 

Uchwała nr LVI/578/2023 w sprawie współdziałania z innymi jednostkami samorządu 

terytorialnego w celu grupowego zakupu energii elektrycznej na lata 2024 i 2025 została 

przyjęta. 

 

f) w sprawie uchwalenia "Programu Ochrony Środowiska dla Gminy Masłów na lata 

2022-2026 z perspektywą do 2031 roku" wraz z prognozą oddziaływania na środowisko 

Pani Karolina Ioannidis – przedstawiciel firmy EKO-PRECYZJA, która opracowała program 

przedstawiła zakres dokumentów stanowiących załącznik projektu uchwały.  

Nie zgłoszono uwag w tym punkcie. 

Komisja Ochrony Środowiska, Gospodarki Nieruchomościami i Rolnictwa pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 
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Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Stanisław Doleziński, Marek Łukasz Dudzik, Mateusz Jan Fąfara, Ryszard Jan Filipowicz, 

Wojciech Haba, Bernarda Komorowska, Małgorzata Kozubek, Tomasz Ksel, Andrzej Kułak, 

Artur Maciej Lis, Janusz Obara, Andrzej Pedrycz, Zenon Adam Pedrycz, Ryszard Piotr 

Szymczuch, Piotr Władysław Zegadło 

Uchwała nr LVI/579/2023 w sprawie uchwalenia "Programu Ochrony Środowiska dla Gminy 

Masłów na lata 2022-2026 z perspektywą do 2031 roku" wraz z prognozą oddziaływania na 

środowisko została podjęta. 

 

g) w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości gruntowych stanowiących 

własność Gminy Masłów, położonych w obrębie Barcza 

Piotr Władysław Zegadło przewodniczący Rady Gminy udzielił głosu pani Kierownik referatu 

Rolnictwa, Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska.  

Anna Kucmin – Kierownik RGKiOŚ szczegółowo przedstawiła projekty uchwał w sprawie 

wyrażenia zgody na zbycie i sprzedaż nieruchomości położonych w Barczy. 

Radny Mateusz Jan Fąfara zwrócił się z pytaniem, dlaczego te grunty zostaną sprzedane, czy 

nabywcami są mieszkańcy gminy oraz jakie szacunkowe kwoty gmina pozyska ze sprzedaży.  

Kierownik RGKiOŚ Anna Kucmin wyjaśniła, że nieruchomości te mają służyć przede 

wszystkim mieszkańcom gminy i na ich wniosek, ponieważ planowane do sprzedaży grunty 

będą zbyte na rzecz właścicieli nieruchomości przyległych. Podjęcie tej uchwały otworzy 

procedurę do podjęcia działań mających na celu wycenę tych działek.  

Radny Wojciech Haba podziękował za tę inicjatywę, gdyż jest to sprawa, która jest bardzo 

ważna dla części mieszkańców Barczy. Od dłuższego czasu mieszkańcy zabiegali o odzyskanie 

tych terenów, częściowo już zagospodarowanych. Radny zwrócił się do tych osób, które jeszcze 

nie wystąpiły z wnioskiem w tej sprawie, by zgłaszali się do urzędu, gdzie na pewno uzyskają 

merytoryczną pomoc.  

Brak kolejnych głosów w dyskusji. 

Komisja Budżetu i Finansów pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

Komisja Ochrony Środowiska, Gospodarki Nieruchomościami i Rolnictwa pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Stanisław Doleziński, Marek Łukasz Dudzik, Mateusz Jan Fąfara, Ryszard Jan Filipowicz, 

Wojciech Haba, Bernarda Komorowska, Małgorzata Kozubek, Tomasz Ksel, Andrzej Kułak, 

Artur Maciej Lis, Janusz Obara, Andrzej Pedrycz, Zenon Adam Pedrycz, Ryszard Piotr 

Szymczuch, Piotr Władysław Zegadło 

Uchwała nr LVI/580/2023 w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości gruntowych 

stanowiących własność Gminy Masłów, położonych w Barczy została przyjęta.  
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h) w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w trybie bezprzetargowym nieruchomości 

gruntowych stanowiących własność Gminy Masłów, położonych w obrębie Barcza 

Przewodniczący Rady Gminy poprosił o przedstawienie opinii komisji. 

Komisja Budżetu i Finansów zaopiniowała pozytywnie omawiany projekt.  

Komisja Ochrony Środowiska, Gospodarki Nieruchomościami i Rolnictwa pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Stanisław Doleziński, Marek Łukasz Dudzik, Mateusz Jan Fąfara, Ryszard Jan Filipowicz, 

Wojciech Haba, Bernarda Komorowska, Małgorzata Kozubek, Tomasz Ksel, Andrzej Kułak, 

Artur Maciej Lis, Janusz Obara, Andrzej Pedrycz, Zenon Adam Pedrycz, Ryszard Piotr 

Szymczuch, Piotr Władysław Zegadło 

Uchwała nr LVI/581/2023 w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w trybie bezprzetargowym 

nieruchomości gruntowych stanowiących własność Gminy Masłów, położonych w obrębie 

Barcza została przyjęta. 

 

i) w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy 

Skarbnik Gminy Masłów Robert Szechnicki szczegółowo omówił projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy Masłów Piotr Władysław Zegadło zapytał o zadanie dot. 

„koszenia poboczy, skarp, rowów oraz karczowanie krzewów przy drogach gminnych,  

wewnętrznych” i jest to zapisane w dwóch paragrafach. Z czego wynika ten podział.  

Skarbnik Gminy wyjaśnił szczegółowo, że wynika to z kategorii drogi (rozdział 616 dotyczy 

dróg gminnych, natomiast 617 – to drogi wewnętrzne).   

Brak głosów w dyskusji. 

Komisja Budżetu i Finansów pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Komisja Oświaty, Kultury, Pomocy Społecznej i Promocji Gminy oceniła pozytywnie 

omawiany projekt.  

Komisja Ochrony Środowiska, Gospodarki Nieruchomościami i Rolnictwa pozytywnie 

zaopiniowała powyższy projekt.  

Komisja do spraw Inwestycji pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Stanisław Doleziński, Marek Łukasz Dudzik, Mateusz Jan Fąfara, Ryszard Jan Filipowicz, 

Wojciech Haba, Bernarda Komorowska, Małgorzata Kozubek, Tomasz Ksel, Andrzej Kułak, 

Artur Maciej Lis, Janusz Obara, Andrzej Pedrycz, Zenon Adam Pedrycz, Ryszard Piotr 

Szymczuch, Piotr Władysław Zegadło 

Uchwała nr LVI/582/2023 w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy została przyjęta. 
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j) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Masłów na lata 2023 – 

2029 

Skarbnik Gminy Masłów Robert Szechnicki przedstawił projekt uchwały. 

Brak głosów w dyskusji. 

Komisja Budżetu i Finansów pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Komisja Oświaty, Kultury, Pomocy Społecznej i Promocji Gminy oceniła pozytywnie 

omawiany projekt.  

Komisja Ochrony Środowiska, Gospodarki Nieruchomościami i Rolnictwa pozytywnie 

zaopiniowała powyższy projekt.  

Komisja do spraw Inwestycji pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Stanisław Doleziński, Marek Łukasz Dudzik, Mateusz Jan Fąfara, Ryszard Jan Filipowicz, 

Wojciech Haba, Bernarda Komorowska, Małgorzata Kozubek, Tomasz Ksel, Andrzej Kułak, 

Artur Maciej Lis, Janusz Obara, Andrzej Pedrycz, Zenon Adam Pedrycz, Ryszard Piotr 

Szymczuch, Piotr Władysław Zegadło 

Uchwała nr LVI/583/2023 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Masłów na lata 2023 – 2029 została przyjęta. 

 

k) w sprawie określenia zasad udzielania dotacji celowej z budżetu gminy na prace 

konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytkach wpisanych do 

rejestru zabytków lub znajdujących się w gminnej ewidencji zabytków, położonych na 

terenie Gminy Masłów 

Temat przedstawiła pani Monika Dolezińska-Włodarczyk – Zastępca Wójta Gminy Masłów.  

Mieszkaniec gminy zabrał głos z pytaniem czy projekt uchwały będzie dawał możliwość 

zadośćuczynienie mieszkańcom, czyli spełnienie wymogu utrzymania łąk i pół pasiastych na 

górze Radostowa poprzez systematyczne koszenie.  

W odpowiedzi, Zastępca Wójta wyjaśniła, że dotacje  mogą  być  udzielane  na  prace  

konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytkach wpisanych do rejestru 

zabytków, lub znajdujących się w gminnej  ewidencji  zabytków. 

Ad vocem, mieszkaniec gminy wyjaśnił, że góra Radostowa jako domowa góra Stefana 

Żeromskiego charakteryzuje się formą nienaruszalnego krajobrazu i ten argument jest cechą, 

która doprowadziła do objęcia ochroną konserwatorską. Konserwator zabytków twierdzi, że te 

nieruchomości powinny być utrzymane w takiej formule należałoby je prowadzić w taki sposób 

o jakim mówi konserwator zabytków.  

Zastępca Wójta odpowiedziała, że zgodnie z tym co przytoczyła, w § opisany został zakres 

prac.  

Przewodniczący Rady Gminy Masłów Piotr Władysław Zegadło dodał, że program dotyczy 

chyba czego innego.  

Brak kolejnych zgłoszeń w dyskusji. 

Komisja Budżetu i Finansów pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
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Komisja Oświaty, Kultury, Pomocy Społecznej i Promocji Gminy oceniła pozytywnie 

omawiany projekt. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Stanisław Doleziński, Marek Łukasz Dudzik, Mateusz Jan Fąfara, Ryszard Jan Filipowicz, 

Wojciech Haba, Bernarda Komorowska, Małgorzata Kozubek, Tomasz Ksel, Andrzej Kułak, 

Artur Maciej Lis, Janusz Obara, Andrzej Pedrycz, Zenon Adam Pedrycz, Ryszard Piotr 

Szymczuch, Piotr Władysław Zegadło 

Uchwała nr LVI/584/2023 w sprawie określenia zasad udzielania dotacji celowej z budżetu 

gminy na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytkach 

wpisanych do rejestru zabytków lub znajdujących się w gminnej ewidencji zabytków, 

położonych na terenie Gminy Masłów została przyjęta. 

 

9. Informacje i ogłoszenia 

Radna Małgorzata Kozubek poinformowała, że w dniu jutrzejszym o godz. 18:00 w Kościele 

pw. Przemienienia Pańskiego w Masłowie odbędzie się organizowana corocznie droga 

krzyżowa. Świece będą zapalane przy pomniku; sołtysi będą nieść krzyż od stacji 10.  

Przewodniczący Rady  Gminy Masłów Piotr Władysław Zegadło udzielił głosu mieszkańcowi 

gminy, który podał, że na jednej z ostatnich sesji jedna z radnych informowała o działaniach 

pewnego mieszkańca. Wystąpiliśmy do Wójta Gminy Masłów z pytaniem, czy informacje które 

padły tam są informacjami publicznymi i otrzymaliśmy odpowiedź, że są to informacje 

niepubliczne i niejawne, wobec czego powstał problem.  

Przewodniczący Rady Gminy Masłów Piotr Władysław Zegadło złożył życzenia świąteczne 

mieszkańcom z okazji nadchodzących Świąt Wielkanocnych.  

Wójt Gminy Masłów Tomasz Lato przyłączając się do życzeń, poinformował o spotkaniu 

zaplanowanym na sobotę Wielkanocną przy Dworze Stefana Żeromskiego w Ciekotach, gdzie 

odbędzie się tradycyjne święcenie pokarmów. Współorganizatorem tego spotkania jest ksiądz 

biskup Marian Florczyk.  

Brak kolejnych głosów w tym punkcie.  

 

10. Zakończenie obrad 

W związku z wyczerpaniem tematyki obrad Przewodniczący Rady Gminy Masłów Piotr 

Władysław Zegadło podziękował za udział w LVI sesji Rady Gminy Masłów i zamknął obrady.  

 

  

Przewodniczący Rada Gminy Masłów 

Piotr Zegadło    

 
Przygotował(a): Joanna Synak 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


